
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κο Υπουργό Προστασίας του Πολίτη  

Θέμα: «Ανάγκη ενίσχυσης της Δ.Α. Άρτας.» 

Η Βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ - ΠΡΟΟΔΕΥΤΙΚΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ Γεροβασίλη Όλγα 

καταθέτει προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη την υπ’ αριθμ. 

2523/23.01.2025 Επιστολή της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Άρτας με 

Θέμα «Συμβούλιο Τακτικών Μεταθέσεων έτους 2025 - Ενίσχυση της Δ.Α. 

Άρτας», με την οποία η Ένωση μετ΄ επιτάσεως απευθύνει έκκληση για 

ενίσχυση της Δ.Α. Άρτας ενόψει των τακτικών μεταθέσεων έτους 2025, με 

δεδομένα τα 36 οργανικά κενά της Υπηρεσίας και των αυξημένων αναγκών 

αστυνόμευσης, ζητώντας περαιτέρω να μην επαναληφθεί η πρακτική του 

προηγούμενου έτους - με μηδενικές μεταθέσεις προς την Δ.Α. Άρτας και της 

αποψίλωσης της με αποσπάσεις προς άλλες υπηρεσίες. 

Επισυνάπτεται η υπ’ αριθμ. 2523/23.01.2025 Επιστολή της Ένωσης 

Αστυνομικών Υπαλλήλων Άρτας. 

Παρακαλούμε για την άμεση εξέταση της συνημμένης, για την απάντηση 

και τις σχετικές σας ενέργειες καθώς και να μας ενημερώσετε σχετικά. 

Αθήνα 24.01.2025 

 

H καταθέτουσα Βουλευτής 

 

 

Γεροβασίλη Όλγα 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

925

Ημερομ. Κατάθεσης:

29/1/2025



 




